
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 4 DE MAIG  DE 
2005. 
 
 
 
Quan són les 10:00 hores del dimecres 4 de maig de 2005, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Manel Romero Romero i Sra. Bàrbara Camps Bosch , per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusen la seva presència la Sra. Bàrbara Bujosa Picornell , per part dels Independents 
per Banyalbufar; i el Sr. Atanasio del Barrio Fabregat d’APDC. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- ADJUDICACIÓ DE L’OBRA “RESTAURACIÓ DE L’ARC I ALTRES DE 
LA CLASTRA DE SA BARONIA”, segons proposta de la Mesa de Contractació. 
 
Es procedeix a mostrar a tots l’Acta de la Mesa de contractació i adjudicació, i l’informe 
emès pels tècnics, segons el qual es proposa adjudicar l’obra a l’empresa  
RESTAUROTEC, S.L. , com a l’oferta més ventajosa, amb un pressupost de 
118.647,44 € i un termini de garantia de 3 anys. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (5) cinc  vots a favor. 
 
 
2.- APROVACIÓ MODIFICACIONS CONTRACTE DE LLOGUER 
D’APARCAMENT “CAMP DEN TOYOS”. 
 
El Batle explica les millores que hi ha al contracte , que consisteixen en l’eliminació 
d’indemnitzacions pel fet de retirar-se l’Ajuntament abans del venciment del contracte, i 
el canvi de la duració del mateix, que passa de set anys a 10. 
 
Manel diu que mai han estat d’acord amb aquest projecte d’aparcament, que és una 
inversió molt forta. 
El Batle diu que en els aparcaments actuals també es va fer una inversió important, i són 
molt més petits que el que ara ens interessa. A més també hi ha un safareig que servirà 
d’aljub al municipi connectat a la xarxa d’aigua de Banyalbufar i que és més gran que 
els dos que es tenen. 
 



El Batle diu que hi pot haver alternatives, però que de moment aquesta és la única, i que 
Banyalbufar es mereix aquesta oportunitat. Pel que suposarà per Banyalbufar, no creu 
que sigui excessivament car. Si no dona rendiment el temps ho dirà. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de tres(3) vots a favor, per part d’UM i PP; i 
dos (2) vots en contra per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 10:10 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 4 de maig de 2005. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


